



《賬戶及服務一般條款》修訂通知
- 停止「移動證券 App 服務」
(2019 年 3 月 2 日生效)

由 2019 年 3 月 2 日起，招商永隆銀行有限公司（「本行」）將停止提供「移動證券 App 服務」，而本行之《賬戶及服務一般條款》第 I 部分將有以下修訂：

- ✧ 刪除 G 節第 2 條條款，原有第 3 條關於微信支付服務的條款將重新編號為第 2 條條款
- ✧ 修改 G 節第 2.1 條條款

2.1 微信支付服務（「微信支付服務」或「WeChat Pay 服務」）構成本公司手機銀行服務的一部分。因此，就本 G(2) 節而言，本條款第 I 部分（一般條款）G 節（網上銀行服務／手機銀行服務／微信支付服務）內對「手機銀行服務」的提述亦包括對微信支付服務的提述。本 G(2) 節屬增補而並不損害本條款的其他條文。

此通知之中、英文版本如有任何歧義，一概以英文版本為準。

如有任何查詢，歡迎親臨本行各分行或致電客戶服務熱線 230 95555。

招商永隆銀行有限公司 謹啟
2019 年 2 月

Revision Notice of General Conditions for Accounts and Services
- Termination of Mobile Securities App Services
(With effect from 2nd March 2019)

With effect from 2nd March 2019, CMB Wing Lung Bank Limited (“the Bank”) will no longer provide "Mobile Securities App Services". Related Part 1 of *General Conditions for Accounts and Services* (“Terms and Conditions”) of the Bank will be revised as follows:

✧ Condition 2 of Section G will be removed and the existing Conditions 3 relating to WeChat Pay Services will be renumbered as Condition 2.

✧ Conditions 2.1 of Section G will be revised:

2.1 The WeChat Pay Services (“WeChat Pay Services”) forms part of our Mobile Banking Services. Accordingly, for the purpose of this section G(2), references to “Mobile Banking” in Section G (NET Banking Services / Mobile Banking Services / WeChat Pay Services) of Part I (GENERAL CONDITIONS) of these Conditions include references to the WeChat Pay Services. This section G(2) is in addition, and without prejudice to, the other provisions of these Conditions.

In case of discrepancies between the English and Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.

Should you have any enquiries, please visit any of our branches or contact our Customer Services Hotline at 230 95555.

For and on behalf of
CMB Wing Lung Bank Limited
February 2019